
 

 
Valtuutettu Harri Pullolan ja seitsemän muun valtuutetun aloite pesäpallokentän 
rakentamisesta Kemiin 
 
Kaupunginvaltuusto 06.05.2024 § 46  
  

 
Valtuutettu Harri Pullola esitti seuraavan aloitteen: 
 
Pesäpallokentän rakentaminen Kemiin 
 
Esitän aloitteen pesäpallokentän rakentamisesta tai vaihtoehtoisesti jonkin 
jo olemassa olevan alueen käyttöönottoa kyseiseksi kentäksi pienin 
tarvittavien muutostöiden avulla Kemiin. Pesäpallo on suosittu ja 
perinteikäs urheilulaji, joka ansaitsee laadukkaan pelialustan kaupunkimme 
asukkaille ja vierailijoille. 
 
Pesäpallo tarjoaa monipuolisen ja aktiivisen liikuntamuodon kaikenikäisille. 
Nuorille se tarjoaa mahdollisuuden osallistua joukkuepeleihin ja kehittää 
fyysisiä ja sosiaalisia taitojaan. Aikuisille se tarjoaa mahdollisuuden 
harrastaa liikuntaa yhdessä muiden kanssa ja ylläpitää terveyttä ja 
hyvinvointia. 
 
Lisäksi pesäpallokenttä voisi toimia paikkana erilaisille tapahtumille ja 
turnauksille, jotka houkuttelevat kävijöitä myös muista kunnista ja 
elävöittäisivät kaupungin urheilutarjontaa ja houkuttelevatuuvuutta. Kemin 
pesäpalloilijat joukkuekin voidaan esimerkiksi perustaa. 
 
Tämän aloitteen tavoitteena on tarjota kemiläisille mahdollisuus harrastaa 
ja nauttia pesäpallon pelaamisesta omassa kaupungissaan. Toivomme 
hyvinvointilautakunnan tukevan tätä aloitetta ja ryhtyvän toimiin 
pesäpallokentän rakentamiseksi Kemiin. 
 
Kiitos huomiostanne. 
 
 

Päätös Aloite lähetettiin kaupunginhallitukselle tarvittavia toimenpiteitä varten. 
 
 
Kaupunginhallitus 13.05.2024 § 177  
 
 
Valmistelu  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus  Kaupunginhallitus lähettää aloitteen ympäristötoimialan  ja 

hyvinvointitoimialan yhteistä lausuntoa varten.  
 

Päätös Kaupunginhallitus päätti lähettää aloitteen ympäristötoimialan ja 
hyvinvointitoimialan yhteistä lausuntoa varten. 

 
 
Hyvinvointilautakunta 29.08.2024 § 72  
 
 
Valmistelu Hyvinvointikoordinaattori Janne Jylkkä, ympäristöjohtaja Mika Grönvall 

 



 

Hyvinvointi- ja ympäristötoimiala ovat käyneet yhteiskeskustelun 
pesäpallokentän rakentamisesta Kemiin.  
 
Tarkoituksenmukaisinta olisi toteuttaa keskeiselle kaupunkialueelle 
harrastekenttä. Virallista pelikenttää varoalueineen ja katsomoineen ei ole 
tässä vaiheessa tarkoituksenmukaista rakentaa. 
 
Alustavasti on ajateltu, että pesäpallokenttänä voisi toimia Pajarin 
päiväkodin viereinen sorakenttä, jossa oli ennen jalkapallokenttä. 
Hepolassa on tilaa, mutta sijainti ei saavutettavuuden näkökulmasta ole 
paras mahdollinen. 
 
Harjoitusvuorohakemuksia tai kyselyitä pesäpallokentästä ei ole 
hyvinvointitoimialalle tullut. Sauvosaaren kentällä on pidetty kesäisin 
Simon Kirin järjestämänä pesiskoulua lapsille. 
 
Ympäristötoimiala toteuttaa tarvittaessa kentän maalaukset ja mikäli 
tarvetta ilmenee pienille investoinneille esimerkiksi suojaverkoille, esittää 
ympäristötoimiala niitä ympäristölautakunnan investointiosioon. 
Erillisrahoitusta käyttötalouteen ei tarvita. 
 

Esittelijä Hyvinvointijohtaja Kaisa Rauvala  
 

Päätösehdotus Hyvinvointilautakunta antaa oheisen lausunnon Harri Pullolan ja seitsemän 
muun valtuutetun aloitteeseen pesäpallokentän rakentamisesta Kemiin. 
 

Päätös Hyvinvointilautakunta päätti antaa oheisen lausunnon Harri Pullolan ja 
seitsemän muun valtuutetun aloitteeseen pesäpallokentän rakentamisesta 
Kemiin. 

 
 
Kaupunginhallitus 30.09.2024 § 295  
 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää antaa oheisen lausunnon kaupunginvaltuustolle 

vastauksena Harri Pullolan ja seitsemän muun valtuutetun aloitteeseen 
pesäpallokentän rakentamisesta Kemiin. 
 

Päätös Kaupunginhallitus päätti antaa oheisen lausunnon kaupunginvaltuustolle 
vastauksena Harri Pullolan ja seitsemän muun valtuutetun aloitteeseen 
pesäpallokentän rakentamisesta Kemiin. 

 
 
Kaupunginvaltuusto 07.10.2024 § 87  
271/12.04.02/2024  
      

 
Päätösehdotus Kaupunginvaltuusto päättää merkitä lausunnon tiedoksi vastauksena Harri 

Pullolan ja seitsemän muun valtuutetun aloitteeseen pesäpallokentän 
rakentamisesta Kemiin.  
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti merkitä lausunnon tiedoksi vastauksena Harri 
Pullolan ja seitsemän muun valtuutetun aloitteeseen pesäpallokentän 
rakentamisesta Kemiin. 

 
 


